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OR.0012.6.46.2024 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 7/24 

 

Z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

odbytego w dniu 15 października 2024 r.  

pod przewodnictwem Roberta Kai 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Gęsiak Andrzej 

2. Kaja Robert   - przewodniczący 

3. Kazimierczak Jacek 

4. Radziwołek Ryszard  -  zastępca przewodniczącego    

5. Stępień Jarosław 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

  

1. Magdalena Majkowska                 – Sekretarz Miasta 

2. Małgorzata Żuchowska                  – Dyrektor SP nr 4 w Wieluniu 

3. Skarżący 

 

Porządek posiedzenia:  

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zajęcie stanowiska w sprawie skargi na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Królowej 

Jadwigi w Wieluniu (data wpływu do Urzędu: 02.10.2024 r., nr kancelaryjny 14147, Nr 

z Rejestru Skarg i Wniosków: OR.1510.14.2024).  

3. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

P u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Robert Kaja otworzył posiedzenie, serdecznie powitał wszystkich obecnych. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 5 członków, obecnych: 5. 
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Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia (zał. nr. 2). 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  2  

Zajęcie stanowiska w sprawie skargi na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Królowej 

Jadwigi w Wieluniu (data wpływu do Urzędu: 02.10.2024 r., nr kancelaryjny 14147, Nr 

z Rejestru Skarg i Wniosków: OR.1510.14.2024), zał. nr 3.  

 

Przewodniczący Robert Kaja powiedział, że przedmiotem dzisiejszego posiedzenia jest ww. 

skarga. Zapytał, czy Skarżący chciałby coś powiedzieć w przedmiocie ww. skargi.  

Skarżący odpowiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko wyrażone w skardze.  

Przewodniczący Robert Kaja zapytał, czy pani Małgorzata Żuchowska Dyrektor SP nr 4 

w Wieluniu chciałaby zabrać głos w przedmiocie ww. skargi? 

Dyrektor SP nr 4 w Wieluniu Małgorzata Żuchowska odpowiedziała, że chciałaby odczytać 

swoje wyjaśnienia. Stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Królowej Jadwigi 

w Wieluniu stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Robert Kaja poinformował, że odczyta teraz wyjaśnienia Burmistrza 

Wielunia oraz wyjaśnienia Radcy Prawnego. Wyjaśnienia te stanowią odpowiednio załącznik 

nr 5 i załącznik nr 6 do protokołu. Po odczytaniu ww. wyjaśnień Przewodniczący zapytał, czy 

członkowie komisji mają pytania do Skarżącego oraz do Pani Dyrektor SP nr 4?  

Skarżący zaznaczył, że to nie był nabór do I klasy, tylko przeniesienie. Zaznaczył, że nie 

sprzeciwia się edukacji syna, tylko jego przeniesieniu. Poinformował, że dziecko musi 

dojechać do szkoły, co zabiera jego czas.  

Przewodniczący Robert Kaja przytoczył wskazane w piśmie Skarżącego argumenty. 

Zaznaczył, że o istotnych sprawach dziecka rodzice rozstrzygają wspólnie, a w przypadku 

braku porozumienia między nimi rozstrzyga Sąd Rodzinny. Zaznaczył, że Rada Miejska nie 

jest organem właściwym do rozpatrzenia tej skargi.  

Skarżący powiedział, że jego sprzeciw był wiadomy Pani Dyrektor już na końcu czerwca. 

Przewodniczący Robert Kaja poinformował, że zgodnie z art. 97 Kodeksu Rodzinnego 

i Opiekuńczego skarżący może zwrócić się w przedmiotowej sprawie do Sądu Rodzinnego. 

Przypomniał, że to reguluje ten artykuł, który jest przytoczony również w opinii Radcy 

Prawnego. Podkreślił, że Komisja nie jest sądem, a jedynie przedstawicielstwem Rady 
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Miejskiej i musi działać w obrębie obowiązujących przepisów. Zapytał, czy ktoś z obecnych 

chciałby zabrać głos, o coś zapytać. 

Przewodniczący Robert Kaja stwierdził, że po wysłuchaniu stron oraz wyjaśnień Burmistrza 

Wielunia i Radcy Prawnego, skarga jest niezasadna. Podkreślił, że do rozstrzygania spraw 

pomiędzy rodzicami uprawniony jest Sąd Rodzinny. Zarządził głosowanie. Kto jest za 

uznaniem skargi za niezasadną, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) uznała 

powyższą skargę za niezasadną.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  3 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Robert Kaja złożył wniosek o to, aby zadanie dotyczące budowy chodnika na 

ul. Rymarkiewicz w Wieluniu zostało wprowadzone do budżetu gminy na rok 2025. Zarządził 

głosowanie.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjęła 

powyższy wniosek.  

 

Wniosek nr 8/7/24 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

 

 

P u n k t  4 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  
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Przewodniczący Robert Kaja dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący komisji 

 

Sandra Pietrzak             Robert Kaja 

 

 

 

 


